
Zápis ze schůzky školního parlamentu dne 6. 6. 2025  

Přítomni:    Žáci   

• 6. A – J. Mareš, E. Helekalová 

• 6. B – T. Netušil 

• 7. A – Š. Stránský, V. Dehnerová 

• 7. B – J. Dudycha, M. Tůmová 

• 7. C –    ---------------------- (šk. akce) 

• 8. A – T. Koudelka, M. Kuřová 

• 8. B – O. Šišán, I. Fridrichová 

• 8. C – O. Štěpánek, E. Tenenková 

• 9. A – T. Hipský, P. Dušek 

• 9. B – D. Veselý, A. Srp 

• 9. C – A. Šilarová 

 Předseda školního parlamentu: D. Kopecký  

 Místopředsedkyně školního parlamentu: E. Balcarová  

Program:  

1. Informace o plánovaných či proběhlých akcích 

- Recyklohraní - žáci mohou v průběhu šk. roku nosit nepotřebné drobné 
elektrospotřebiče, telefony, baterie, tonery do tiskáren, atd.  

      - 20. 5. – Fotbalový turnaj  
      - 21. 5. – Dny florbalu 
      - 22. 5. – Atletické přebory  
      - 30. 5. – Dětský den 
 
                                     - žáci byli se všemi akcemi spokojeni bez žádných zásadních připomínek 
                                  
      - 2. 6. – Městský parlament  
                                 - účast žáků na městském parlamentu 
                                 - hlavní témata – fungování školních parlamentů ve šk. roce 24/25 
                                                             - fungování městského parlamentu v příštím šk. roce 
                                                             - diskuze s ředitelkou jídelny Madoret s paní Tovtíkovou 
                                                             - možnost exkurze do školní jídelny 
                                                             - aktuální plány města 
                                    - žáci: T. Koudelka, V. Drábek, D. Vranková, V. Dehnerová 

     - 17. 6. – Atletické přebory lanškrounských škol (výběr žáků 2. stupně) 

     - 23. 6. – Závod hlídek – bližší informace předají třídní 

                     

 

 

 

 

 



2. Kreditový systém 
- žáci chtějí zachovat i v příštím školním roce  
- 24. 6. – proběhne vyhlášení a předání cen  

 
 

        3. Školní florbalová liga / Přehazovaná 
- obě soutěže úspěšně dohrány a žáci chtějí opět pokračovat v příštím školním roce 
- 24. 6. – proběhne vyhlášení a předání cen  

 

 

4.  Témata na další setkání (sněm/vedení): 

 
- známkování výchovných předmětů (mírnější) – sjednotit hodnocení, spíše motivovat 
- známky z cvičení matematiky a českého jazyka – zbytečné zhoršení průměru 

vysvědčení (zejména žáci 9. ročníků) – málo známek, těžko se opravuje 
       - rozhození skříněk po celé šatně – v jeden moment moc žáků na jednom místě 

- 8. B – návrh výměny učitelů na určitě předměty – Čj, M, Aj a třeba i další  
              (jeden den nebo třeba během jednoho týdne) 
- učení na 1. stupni – 6. třídy do 1. třídy, 7. třídy do 2. třídy, atd.. 
- více filmových večerů 
- turnaj v PC hrách 
- v jaké fázi je pořízení automatu pro žáky 
- 8. A – rozdělení žáků na tělesnou výchovu    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příští schůzka:         září 2025 
 

Lanškroun, 6. 6. 2025                                                                                Zapsal: D. Kopecký  


